
Skolebestyrelsesmøde – Vibeholmskolen 

Nr. 7 d. 08.03.23 kl. 18.30 + spisning kl. 18.00 

 

Medlemmer  Mødt  Initialer/Underskrift 

Skolebestyrelsesformand:    
Gitte Merdorf Iskov Ja  

 

Næstformand :   

   
 

Suppleant:    

   

Forældrerepræsentanter:    

Lise Agri 
 

Ja  
 

Jeanne Albér Mortensen 
 

Ja  
 

Katrine Nilsson 
 

Ja  

Abeer Al-Ghazali 
 

Ja  

Faisal Kamal 
 

Afbud  

Nadira Naseri 
 

Afbud  

Elevrådsrepræsentanter:    
Elias Rosenstadt 
 

Afbud  
 

Sabah Safina Hosseini Afbud  
 

Medarbejderrepræsentanter:   
Line Nisgaard Brink  Ja  

 
Cecillie Krüger Benda Afbud  

 

Byrådsobservatør:   
Milishia Moradi Afbud  

 

Ledelsen:    
Kirsten Koudahl  
Skoleleder  

Ja  
 

Jette Hansen 
Viceskoleleder  

Ja 
 

 
 

Lotte Gilså 
SFO- og 0. klasseleder 

Ja  

Inviterede:   
   

 

 



Referat - skolebestyrelsesmøde: nr. 7 Nr. 7 d. 08.03.23  
 

Referent: Jette Hansen 

 Skolebestyrelsesmøder  
2022-2023 

Besluttet:  
Skolebestyrelsesmøderne ruller mellem 
mandage, tirsdag, onsdage og torsdage, 
således at alles ønsker imødekommes.   
13/4, 8/6 

1. Læringsmiddelbudget (D+B) (1 bilag) Skolebestyrelsen godkender 
lærermiddelbudgettet for 2023 

2. Konvertering af UU til to-voksen (D+B) Skolebestyrelsen bakker op om en ansøgning 
til børne- og undervisningsudvalget om 
konvertering af UU til to-voksen-ordning på 1.-
9. klassetrin 

3. Princip for at bringe og hente (D+B) Skolebestyrelsen ønsker at beholde princippet 
som det er nu. 
Der er indenfor princippets rammer altid 
mulighed for at tale med det pædagogiske 
personale om de hensyn der kunne være til 
enkelte børn 

4. Status på gårdfestudvalg Der er samlet et gårdfestudvalg, som ønsker at 
arrangere gårdfest i ugen op til børnenes 
sommerferie 

5. Status på tilmeldinger / 
Kontaktforældremøde 

Der er ganske få tilmeldinger til 
kontaktforældremødet. Skolebestyrelsen laver 
en reminder. 
Hvis der ikke kommer flere tilmeldinger, 
vurderes det om arrangementet skal aflyses 

6. Forsøg med ny karakter- og 
bedømmelsespraksis 

Skolebestyrelsen bakker op om en evt. 
ansøgning til undervisningsministeriet om at 
deltage i forsøg med ny karakter- og 
bedømmelsespraksis 
 

 Meddelelser (O): 
 

 

6. 
 

a) Elevråd Ingen meddelelser 

 b) Formanden 
 

Ingen meddelelser 

 c) Børne- og Undervisningsudvalg 
 

Ingen meddelelser 

 d) Skoleledelsen 
 

Der er skoleforum den 12. april. Faisal, Gitte 
og Kirsten deltager, og Lise er suppleant 
 
Der skal gennemføres en 
forældretilfredshedsundersøgelse blandt 
forældre på alle landets skoler. Der kommer 
mere information senere 
 
Der er ansat ny centerchef; Sarah De Masi, 
som har været souschef i skoleforvaltningen i 
Hillerød. Vi ser frem til samarbejdet 
 



Fagfordelingen for kommende skoleår 23-24 er 
så småt ved at gå i gang. Der er mange 
hensyn at tage, herunder det tidligere punkt 
omkring konvertering af UU til to-voksen-
ordning. 
Der er lavet pilot-projekt på skolen med tre 
lærere til to klasser i nogle af dansktimerne på 
2. årgang i dette skoleår. Skolen skal vurdere 
om det giver værdi at gøre noget tilsvarende 
andre steder. 
Der er nogle klasser eller årgange der skal 
tilføres ekstra ressourcer, da der er særlige 
behov  
 

 e) SFO 
 

Der er lavet Børneråd i SFO-2. En elev fra hver 
årgang deltager i rådets arbejde. 
Børnerådet drøfter bl.a. hvordan dagen gang 
kunne være eller ønsker til aktiviteter i SFO-
2’en 

 f) Medarbejderne 
 

Ingen meddelelser 

 g) Udvalgene 
 

Ingen meddelelser 

7. Eventuelt (O)  Der afholder dimissionsfest for 9. klasserne 
og deres familier den 21. juni kl 17-19. 
Invitation kommer ud senere 
 

8. Lukket punkt (O) 
 

 

 


